

# Notes on Rockschool Music Theory Examinations

## Rockschool 樂理考試注意事項

Please read carefully the 'Notes on Rockschool Music Examinations' before completing the entry form.  
請於填寫報名表前仔細閱讀「Rockschool 考試注意事項」及報名須知。所有已遞交之申請，本公司均視為了解、同意有關條文並嚴格遵守。如有爭議，本公司保留最終決定權。

### Examination Fees 考試費用

Popular Music Theory Exam 樂理考試	
Grade 級別	Fee 費用 (HK\$)
Entry Level (Debut)	659
Grade 1	796
Grade 2	796
Grade 3	796
Grade 4	971
Grade 5	971
Grade 6	1253
Grade 7	1253
Grade 8	1253

- 考試費用必須以下列其中一個方式繳付：
  - 劃線支票 (收款人「Rockschool HK Limited」)；
  - 將考試費存入恒生銀行之「Rockschool HK Limited」戶口  
恒生銀行戶口號碼: **787-282946-001**；  
請注意，若支賬戶口非恆生或滙豐銀行戶口則需要先輸入”024”。
  - 如因銀行或其他付款方式所收取之手續費，本機構恕不負責，一切額外費用，考生需自行承擔。
- 申請考試人士必須將下列文件一併交回：
  1. 已填妥之報名表；
  2. 劃線支票(收款人「Rockschool HK Limited」)或恒生銀行入數收據(正本)；
  3. 考生的香港身份證(附有照片)／護照(附有照片)副本；
  4. 貼有足資回郵信封一個。(郵遞報名適用)有關文件如未有連同報名表一併遞交，申請恕不獲接納。(請將銀行入數收據備份副本以作記錄)

## Entry Information 報名須知

1. Complete submission must include:
  - i. the completed entry form;
  - ii. a crossed cheque (made payable to "Rockschool HK Limited") OR the original pay-in slip from Hang Seng Bank; AND
  - iii. a photocopy of candidate's Hong Kong Identity Card (**with photo**)/ Passport (**with photo**).Entry will **NOT** be accepted if any of the requested attachments have not been submitted. (photocopy of the pay-in slip for own record is recommended)

申請考試人士必須將下列文件一併交回：

- i. 已填妥之報名表；
  - ii. 劃線支票(收款人「Rockschool HK Limited」)或恒生銀行入數收據(正本)；及
  - iii. 考生的香港身份證(附有照片)/護照(附有照片)副本。
- 有關文件如未有連同報名表一併遞交，申請恕不獲接納。(請將銀行入數收據備份副本以作記錄)

2. Payment of examination fees must be made by
  - i. submitting a crossed cheque (made payable to "Rockschool HK Limited");
  - ii. depositing the appropriate fee to Hang Seng Bank account of "Rockschool HK Limited" (Hang Seng Bank account: 024-787-282946-001);
  - iii. Candidates are responsible for any additional charges required by the bank

考試費用必須以下列其中一個方式繳付：

- i. 劃線支票 (收款人「Rockschool HK Limited」)；
- ii. 將考試費存入「Rockschool HK Limited」之恒生銀行戶口 (恒生銀行戶口號碼: 024-787-282946-001)；請注意，若支賬戶口為恆生銀行戶口則不需要輸入"024"。
- iii. 如因銀行或其他付款方式所收取之手續費，本機構恕不負責，一切額外費用，考生需自行承擔。

3. Full payment of examination fees must be paid on or before the closing date of the entry period of the corresponding examination. Supplementary fee will be charged for any discrepancy in payment. Examination fees are **NOT** refundable.

全部考試費用必須在該考試報名截止日前繳付。如申請人所繳付之費用與申請該考試所需繳付的全部費用不相符，本公司有權向申請人額外徵收行政費用。任何已繳交之報名及其他費用，將不獲退還。

4. The exam fee includes exam enrollment administrative fee as well as the mailing fees of certificate (if applicable). If the mail is returned due to delivery problems, candidate needs to collect the mail at Rockscool office in person. Please note that Rockscool HK will **NOT** resend the mail by post.

考試費用已包含證書(如有)的郵寄費用。考試文件若於首次寄出後，因郵遞問題退回本公司，考生需親自到本公司領取該文件。本公司不會重新郵寄該文件。

5. Instrument, type of exam (Grade or Performance) and grade of submitted applications cannot be changed. HK\$200 administrative fee charged for any amendment in exam details made after submitting the entry form. 遞交後的申請均不可更改科目、形式或等級。遞交報名表後，本公司有權對一切考試相關之改動徵收行政費港幣 200 元正。

6. Completed entry forms can be submitted to the Rockscool HK Ltd. OR addresses under "Point of Entry". 請將已填妥之報名表，遞交到本公司(Rockscool HK Ltd.)或報名須知上列明之報名地點。

7. The Rockscool HK Ltd. Will not be responsible for any delay/loss in mail or internet service. 任何因郵遞延誤或遺失及系統故障導致有關文件未能如期寄到收件者地點，本公司恕不負責。

## Personal Data 個人資料

1. Personal data given must be clearly written, true and accurate. 填寫之個人資料必須清晰易見，並且全屬確實無訛。
2. Personal data given will be used for examination purposes ONLY. 填寫之個人資料只作辦理考試安排之用。

## General Information 一般事項

1. Rockscool HK Ltd. reserves the right to change the examination dates and entry dates listed above.  
本公司(Rockscool HK Ltd.)保留更改以上考試日期及報名日期之權利。
2. Candidates aged below 18 must be entered by an entrant aged 18 or above.  
未滿 18 歲之考生，必須由年滿 18 歲之人士代為申請考試。
3. Candidate name(s) given on the entry form must be agreed with the candidate(s) attending the examination. Examination entries may not be transferred from one candidate to another under no circumstance. Rockscool HK Ltd examiners and exam steward have the right to verify candidates' identities.  
報名表上之考生姓名，必須與出席考試之考生姓名相符，任何情況下考生不能被轉換。本公司之考官及試場助理有權對考生之身份進行核實。

## Point of Entry 報名地點

By post 郵寄報名表:

### **Rockscool HK Ltd.**

Address: 11/F, Silvercord Tower 1, 30 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon, H.K.

地址: 九龍尖沙咀廣東道 30 號新港中心 1 座 11 樓

Tel 電話 : (852) 2737 7501

WhatsApp : (852) 9258 0501

Email 電郵 : [info@rockscool.org.hk](mailto:info@rockscool.org.hk)

Website 互聯網址 : <http://www.rockscool.com.hk>

Please complete the below with **CLEAR HAND WRITING** or by **TYPING**. 考生/申請人有責任確保所填報之資料完整、屬實及符合考試之要求。本公司並不負責檢查申請是否符合規格。任何違規申請，本公司有權拒絕處理，報名費將不獲發還。

\*Please **delete** whichever not applicable 請刪去不適用者

**1. Entrant's Details 申請人資料 (must be aged 18 or above 必須年滿 18 歲或以上)**

Full Name 申請人英文全名: \_\_\_\_\_

Relationship with candidate(s) 申請人與考生關係: Please "√" where appropriate 請在適當的方格內加上「√」

Candidate 考生本人     Parent/Guardian 家長/監護人     Teacher 老師     Studio/ School 樂室/學校

Address 地址: **必須填寫英文地址(Must be in English)**

Telephone No 電話號碼: \_\_\_\_\_

Mobile No 手提電話: \_\_\_\_\_

Email address \* 電郵地址\* (必須填寫 以收取考試通知)

You **must** fill in a valid email to receive exam notification: \_\_\_\_\_

**2. Candidate information 考生資料**

Surname 姓氏 \_\_\_\_\_

RS No.(For Office Use Only 內部專用)

Given name 名字 \_\_\_\_\_

Date of birth 出生日期 \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ (DD/MM/YYYY 日/月/年)

Candidate's contact number 考生日間聯絡電話 \_\_\_\_\_

Grade 級數 \_\_\_\_\_ (\*English only 英文試卷)    Exam Month 考試月份 \_\_\_\_\_

Surname 姓氏 \_\_\_\_\_

RS No.(For Office Use Only 內部專用)

Given name 名字 \_\_\_\_\_

Date of birth 出生日期 \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ (DD/MM/YYYY 日/月/年)

Candidate's contact number 考生日間聯絡電話 \_\_\_\_\_

Grade 級數 \_\_\_\_\_ (\*English only 英文試卷)    Exam Month 考試月份 \_\_\_\_\_

Surname 姓氏 \_\_\_\_\_

RS No. (For Office Use Only 內部專用)

Given name 名字 \_\_\_\_\_

Date of birth 出生日期 \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ (DD/MM/YYYY 日/月/年)

Candidate's contact number 考生日間聯絡電話 \_\_\_\_\_

Grade 級數 \_\_\_\_\_ (\*English only 英文試卷)    Exam Month 考試月份 \_\_\_\_\_

### 3.Summary of Fees 考試費結算

Please calculate the examination fee you need to pay 請計算你需付的考試費

Level / Grade 級別	No. of Candidate(s) 考生人數	Exam fee* / Candidate (HK\$) 考試費* / 每人(港幣)	Total exam fee 考試費總數 HK\$ (港幣)
Entry Level (Debut)		659	
Grade 1		796	
Grade 2		796	
Grade 3		796	
Grade 4		971	
Grade 5		971	
Grade 6		1253	
Grade 7		1253	
Grade 8		1253	
Total no. of candidate(s) 總人數:		Total Amount 合共金額:	

- ◆ Payment of examination fees must be made by 考試費用必須以下列其中一個方式繳付：
- submitting a crossed cheque (made payable to “Rockschool HK Limited”);  
劃線支票 (收款人「Rockschool HK Limited」);
  - depositing the appropriate fee to Hang Seng Bank account of “Rockschool HK Limited” (Hang Seng Bank account: (787-282946-001); Please add “024” if transfer account is NOT from HSBC and Hang Seng Bank in Hong Kong 將考試費存入「Rockschool HK Limited」之恒生銀行戶口 (恒生銀行戶口號碼: 787-282946-001); 請注意, 若支賬戶口為非恆生或滙豐銀行戶口則需要先輸入“024”。
  - Candidates are responsible for any additional charges required by the bank  
如因銀行或其他付款方式所收取之手續費, 本機構恕不負責, 一切額外費用, 考生需自行承擔。

#### Please note 注意事項:

‡ Please see ‘Notes on Rockschoo Music Examinations’ for more information. 詳情請參閱「Rockschoo 考試注意事項」

Information given will be transferred to Rockschoo Ltd. of United Kingdom and used for examination and purposes only.

所填寫之資料只作辦理 Rockschoo 考試安排之用。

We intend to use your name, address and email address for promotion of Rockschoo Exams/Workshops/Seminars/Clinics. Please check the box below to indicate your agreement.

我們擬使用您的姓名、地址及電郵以推廣 Rockschoo 考試有關活動包括工作坊、講座、簡介會。請「✓」以下方格以表示同意/不同意。

I agree the use of my personal data for the above purpose. 本人同意使用本人個人資料作以上用途

I do not agree the use of my personal data for the above purpose. 本人不同意使用本人個人資料作以上用途

I understand and undertake to abide by the conditions set out in this entry form. These include the conditions set out in the ‘Notes on Rockschoo Music Examinations’, and the current regulations of Rockschoo applicable to the Rockschoo Exams held in Hong Kong. I declare that the information given above is true and accurate.

本人明白並承諾遵守此報名表上所列之條款, 包括「Rockschoo 考試注意事項」內所列的各點及這考試在香港舉行之有關守則, 並聲明以上提供之資料全屬確實無訛。

Entrant’s signature

申請人簽署 : \_\_\_\_\_

Date

日期 : \_\_\_\_\_